
INTERPELACJA/ZAPYTANIE 

R a d n y Grzegorz Mateja 
(imię i nazwisko) 

~tl<.(9c?O~ . 613 .2...0)~ 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 28.02.2018r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

l. Z jakiego powodu na inwestycję budowy nowego obiektu przedszkola nr 17 przy ulicy 

Szymanowskiego, w budżecie miasta na rok 2018, przewidziano kwotę 500.000 zł? 

2. Jakie prace miały bo zostać wykonane w roku 2018 w ramach wymienionej kwoty? 

3. Jaki jest całkowity koszy inwestycji wg obowiązującego projektu budowlanego? 

(Z uwagi na charakter danych, związany z ewentualnym postępowaniem o udzielenie 

zamówienia, nie wnoszę o udzielenie pisemnej odpowiedzi a jedynie o udostępnienie 

kopii kosztorysu inwestorskiego najlepiej w formie elektronicznej pdt) 

4. Czy i jakie zmiany zamierza wprowadzić inwestor w stosunku do istniejącej obecnie i 

obowiązującej dokumentacji projektowej? 

5. Czy wprowadzenie ewentualnych zmian będzie się wiązało z koniecznością 

opracowania nowej dokumentacji projektowej i ponownym udzieleniem pozwolenia 

na budowę? 

6. Czy wprowadzenie ewentualnych zmian nie spowoduje konieczności rozpoczęcia prac 

budowlanych dopiero w III kwartale 2018 roku, po wyborach samorządowych lub 

później? 
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